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Protokół Nr LVII/2023 
z LVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

Obrady odbywały się w trybie zdalnym i prowadzone były ze Starostwa Powiatowego w Łodzi. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 11:00 i trwała do godziny 11:43.  
Skład Rady Powiatu – 19 radnych.  
Obecnych – 19 radnych.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Sławomir Sokołowski otworzył  
obrady LVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. Obrady odbywały się w trybie zdalnym, 
z możliwością osobistego stawiennictwa. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o zalogowanie się w Systemie Rada w celu stwierdzenia 
prawomocności obrad. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania zatytułowanego „Sprawdzenie zalogowania się 
Radnych” Przewodniczący Rady stwierdził, że w Sesji w chwili obecnej bierze udział 17 Radnych 
i obrady są prawomocne. Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady powitał osoby uczestniczące w Sesji.  

Pkt 2. porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad LVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

Nie zgłoszono propozycji zmian porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przedstawienie porządku obrad LVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego oraz przyjęcie 
propozycji jego zmian. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.  

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.  

5. Przedstawienie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji powiatu 
łódzkiego wschodniego oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego 
na terenie powiatu łódzkiego wschodniego za 2022 rok (referuje Pan Cezary Kacprzak – 
p.o. Komendanta Powiatowego Policji).  

6. Przedstawienie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi o stanie bezpieczeństwa 
weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2022 (referuje Pani Alicja Gumińska – 
Powiatowy Lekarz Weterynarii w Łodzi).  

7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
w 2022 roku z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie przyjętego 
Uchwałą Nr XXXVII/332/2021 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 25 listopada 2021 r. 
(referuje Pani Małgorzata Szelest – Naczelnik Wydz. EiSS).  

8. Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok” (referuje Pani Urszula Łużniak 
– Dyrektor PCPR).  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku 
2023 (druk nr 1, referuje Pani Urszula Łużniak – Dyrektor PCPR).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2023 – 2026 (druk nr 2, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek– Skarbnik 
Powiatu).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok (druk 
nr 3, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu).  

12. Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne.  

13. Zamknięcie LVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

Pkt 3. porządku obrad – Zgłoszenie uwag do protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr LVI/2023 z LVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 4. porządku obrad – Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali pisemną informację z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami (załącznik nr 3 
do protokołu).  

Pan Starosta poinformował, że przed sesją rozpoczęło się posiedzenie Zarządu, podczas którego 
obradowano nad punktem dotyczącym przyjęcia zmiany inicjatywy uchwałodawczej w sprawie 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2023-2026. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Radnych, czy są z ich strony zapytania.  
 
Pan Radny Mariusz Kotynia zapytał, czego dotyczyła zmiana w planie audytu wewnętrznego. 

Pan Andrzej Opala – Starosta Łódzki Wschodni odpowiedział, że pracownik, który w tej chwili pełni 
funkcję audytora odchodzi z pracy. Oceniono możliwości przeprowadzenia badań audytowych 
i postanowiono, że pewne zadania powinny zostać ograniczone. Po rozstrzygnięciu ogłoszonego 
konkursu na stanowisko audytora, rozważona zostanie możliwość ponownego wprowadzenia 
dodatkowych zadań do programu badań audytowych.  

Pkt 5. Przedstawienie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 
powiatu łódzkiego wschodniego oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego 
na terenie powiatu łódzkiego wschodniego za 2022 rok. 

Przedłożone roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji powiatu łódzkiego 
wschodniego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Pan Sławomir Sokołowski – Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w posiedzeniu Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa uczestniczył Komendant Powiatowy Policji powiatu łódzkiego 
wschodniego Pan Cezary Kacprzak, który udzielał odpowiedzi na zadawane pytania.  
Przewodniczący Rady pogratulował Panu Cezaremu Kacprzakowi objęcia funkcji Komendanta 
Powiatowego Policji powiatu łódzkiego wschodniego.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są z ich strony zapytania. Dodał, że sprawozdanie zostało 
przygotowane bardzo dobrze i stanowi analizę stanu bezpieczeństwa.  

Nie zgłoszono pytań. 
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Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała informację. 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem rocznego sprawozdania z działalności Komendanta 
Powiatowego Policji powiatu łódzkiego wschodniego oraz informacji o stanie porządku 
i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu łódzkiego wschodniego za 2022 rok. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0, „nie wziął udziału w głosowaniu” -1. 
Rada Powiatu przyjęła informację. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pkt 6. porządku obrad – Przedstawienie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi 
o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2022.  

Przedłożona informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi o stanie bezpieczeństwa 
weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
W posiedzeniu Komisji brała udział Pani inspektor Justyna Niedźwiecka (w imieniu Powiatowego 
Lekarza Weterynarii w Łodzi), która odpowiedziała na zadane pytania. Dodał, że sprawozdanie 
pokazuje, jak dużo pracy ma Inspekcja Weterynaryjna, m.in. w zakresie zwalczania chorób zakaźnych 
zwierząt. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy nasunęły się zapytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała informację. 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi 
o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2022. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0, „nie wziął udziału w głosowaniu” -1. 
Rada Powiatu przyjęła informację. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad – Przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego w 2022 roku z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie przyjętego Uchwałą Nr XXXVII/332/2021 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
z dnia 25 listopada 2021 r.  

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że na posiedzeniu wspólnym Komisji sprawozdanie 
z realizacji Programu współpracy Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2022 roku z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie przyjętego Uchwałą Nr XXXVII/332/2021 Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 25 listopada 2021 r. omawiała Pani Małgorzata Szelest – 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych (załącznik nr 8 do protokołu). 
Pan Przewodniczący zwrócił się Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały sprawozdanie. 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego w 2022 roku z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie przyjętego Uchwałą Nr XXXVII/332/2021 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
z dnia 25 listopada 2021 r. 
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Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”-1. 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pkt 8. porządku obrad – Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok”. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że na posiedzeniu wspólnym Komisji „Ocenę zasobów 
pomocy społecznej za 2022 rok” omawiała Pani Urszula Łużniak – Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie (załącznik nr 10 do protokołu). Pan Przewodniczący zwrócił się Radnych, czy są z ich 
strony zapytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały „Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2022 rok”. 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok”. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu przyjęła „Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2022 rok” jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego w roku 2023.   

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 
na posiedzeniu wspólnym Komisji. Pan Przewodniczący zwrócił się Radnych, czy są z ich strony 
zapytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2023 – 2026.   

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2023 – 2026.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do radych, czy są z ich sprawy zapytania. 

Nie było pytań ze strony radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
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Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2023 rok.  

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie było pytań ze strony radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Pkt 12. porządku obrad – Wnioski, oświadczenia radnych i sprawy różne.  

Pan Andrzej Opala – Starosta Łódzki Wschodni podziękował wszystkim samorządowcom 
za uczestnictwo w obchodach Święta Powiatu Łódzkiego Wschodniego, które odbyły się w dniu 
22 kwietnia 2023 r. w Starych Skoszewach, w gminie Nowosolna. Uroczystość miała bardzo podniosły 
charakter. Pan Starosta dodał, że wspólnie z Panem Wójtem, jego pracownikami i pracownikami 
Starostwa włożono dużo wysiłku, żeby to spotkanie zorganizować. Liczył również, że frekwencja 
ze strony radnych będzie wyższa. 

Pan Mateusz Kamiński – Burmistrz Rzgowa powiedział, że warto na Święcie Powiatu być, niezależnie 
od tego, jak daleko trzeba pojechać i było mu bardzo miło, że mógł w tym Święcie uczestniczyć. 
Pan Burmistrz następnie podziękował Radzie Powiatu oraz Zarządowi Powiatu za jednomyślność 
w kwestii realizacji trzeciego etapu modernizacji drogi powiatowej ul. Łódzkiej w Rzgowie. 
Kontynuowana jest konsekwentnie modernizacja tej drogi, za co Pan Burmistrz bardzo serdecznie 
podziękował, jak również za dodatkowe środki na kolejny etap drogi w Prawdzie, której modernizację 
zrealizuje Gmina Rzgów. 

Pan Andrzej Opala – Starosta Łódzki Wschodni również podziękował Panu Burmistrzowi Rzgowa. 
Gmina Rzgów konsekwentnie modernizuje drogi powiatowe we współpracy z Powiatem. Dzięki tej 
życzliwości Gminy przede wszystkim zyskuje Powiat, mieszkańcy tego powiatu i gminy Rzgów. Pan 
Burmistrz konsekwentnie realizuje zapis mówiący o 50% współfinansowaniu dróg powiatowych, 
za co Pan Starosta podziękował. Dodał, że mimo, iż środki nie były pierwotnie zaplanowane na ten 
cel, została „znaleziona” kwota, o którą Pan Burmistrz prosił. Jest to wynik dobrej współpracy 
kontynuowanej już od 9 lat, za co Pan Starosta serdecznie podziękował. 

 

Pani Radna Elżbieta Żaczek zwróciła się w imieniu mieszkańców Bedonia z pytaniem o sprawę 
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Brzezińskiej z ul. Mazowiecką i ul. Słowiańską. W Planie 
Rozwoju Dróg Powiatowych wpisany jest tytuł zadania, jako budowa sygnalizacji świetlnej w tym 
obrębie, natomiast zakres zadania to budowa chodnika. Pani Radna zapytała, czy ta kwota, która 
została tutaj ujęta w tym zadaniu, obejmuje tylko ten chodnik rzeczywiście i czemu jest tylko chodnik, 
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a nie ma świateł, jeżeli zadanie nazywa się budowa świateł i mieszkańcy ewidentnie występują o te 
światła i bardzo im na nich zależy. 

Pan Starosta przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu i zarządcy dróg powiatowych w gminie 
Andrespol, że do tematu należy wrócić dopiero po zakończeniu budowy tunelu w Bedoniu. Wtedy 
wykonany zostanie pomiar natężenia ruchu na tym odcinku i zastanowimy się czy te światła powinny 
tam być, czy nie. Na miesiąc październik tego roku przewidywany jest termin zakończenia budowy 
tunelu.  
Środki zaplanowane zostały na budowę chodnika bez świateł. Odpowiednie środki zostaną 
zabezpieczone, jeśli będzie decyzja pozytywna w sprawie sygnalizacji świetlnej.  

Pani Radna Elżbieta Żaczek dodała, że mieszkańcy wskazują, że z drugiej strony tego przyjazdu 
kolejowego tuż przy Posterunku Policji są światła, o które zresztą jest drugie pytanie, kiedy one 
zostaną uruchomione i w ogóle wszystkie światła na ulicy Brzezińskiej i ulicy Tuszyńskiej, ale też 
wracając do uzasadnienia tych świateł, że to jest raptem parę metrów od tego przejazdu, więc 
natężenie ruchu tutaj będzie to samo. Te światła były jednak zaplanowane, czyli na podstawie jakichś 
wyników natężenia ruchu było to zaplanowane. 

Pan Starosta odpowiedział, że Pan Wójt, przy współpracy z Komendą Powiatową Policji, zaplanował 
przejście z sygnalizacją świetną przy Posterunku Policji. Tę inwestycję wykonała Gmina Andrespol 
z własnych środków. 
Jeśli chodzi o włączenie świateł, to problem polega na czasie oczekiwania na zgodę PGE Energetyka – 
około pół roku, 4 miesiące. W tej chwili taki problem jest w Gałkówku, gdzie jest wykonane przejście 
dla pieszych, jest również w gminie Andrespol. Informujemy, że sprawa jest pilna, ale niestety 
nie mamy wpływu na ostateczny termin. Podobna sytuacja jest z włączeniem oświetlenia ścieżki 
rowerowej od Gałkowa Małego do Justynowa, gdzie Gmina Koluszki po zrealizowaniu zadania czeka 
już prawie 6 miesięcy na zgodę Energetyki i włączenie tego oświetlenia. 

 

Ustalono termin kolejnej sesji na dzień 25 maja 2023 r.   
 

Pkt 13. porządku obrad – Zamknięcie LVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady LVII Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady 

Sławomir Sokołowski 


